



KENYATAAN TAWARAN TENDER

Tender ini adalah dipelawa kepada SYARIKAT BERKELAYAKAN yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di dalam kod bidang yang berkaitan dan masih sah pendaftaran. Syarikat berkaitan HENDAKLAH mempunyai pengalaman untuk menyertai tawaran tender berikut :

TAJUK TENDER & NO RUJUKAN TENDER	SYARAT MANDATORI	MAKLUMAT TENDER	
CADANGAN PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN VESSEL TRAFFIC MANAGEMENT SYSTEM (VTMS) PELABUHAN PASIR GUDANG UNTUK TEMPOH 5 TAHUN TERMASUK PERKHIDMATAN PEMBEKALAN, PEMASANGAN, KONFIGURASI DAN PENGUJIAN ASET UNTUK LEMBAGA PELABUHAN JOHOR SECARA USAHASAMA DI ANTARA LEMBAGA PELABUHAN JOHOR DAN JOHOR PORT BERHAD. LPJ/IP/PA(S)01-225	<ol style="list-style-type: none"> Syarikat berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di dalam kod bidang : 210101 : <i>Hardware (Low End Tchnology)</i> <i>Supply All Types Of Computer Hardware, Including PC, Notebook, Printer, Document Scanner, Peripherals & Maintenance ; dan</i> 210102 : <i>Hardware (High End Technology); dan</i> 210103 : <i>Software</i> <i>Supply All Computer Software, Operating System, Database, Off-Theshelf Packages Including Maintenance; dan</i> 210104 : <i>Software</i> <i>System/Development/Customization and Maintenance; dan</i> 210105 : <i>Telecommunication, Networking-Supply Product, Infrastructure, Services Including Maintenance.</i> Syarikat berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM). Untuk melayakkan menerima Dokumen Tender, Syarikat Pembida HENDAKLAH menghadiri taklimat projek dan lawatan tapak bagi semua Tapak Lokasi yang ditetapkan. 	Tempoh Pendaftaran adalah bermula daripada 13 Mei 2024 sehingga 16 Mei 2024. Syarikat yang berminat boleh membuat pendaftaran untuk di pautan berikut: https://shorturl.at/dmrvZ	HARGA DOKUMEN TENDER: RM100.00. TARIKH TUTUP TENDER: 30 Jun 2024 @ 12.00 tengah hari.

Arahan kepada Syarikat:

- Syarikat yang berminat yang memenuhi syarat kelayakan, HENDAKLAH mendaftar secara dalam talian dari pautan yang telah diberikan untuk menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak.
- Lembaga Pelabuhan Johor akan mengeluarkan Borang Kehadiran Taklimat Tender dan Lawatan Tapak kepada yang menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak. Hanya Syarikat yang **hadir Taklimat Tender dan Lawatan Tapak sahaja dibenarkan untuk membeli Dokumen Tender.**
- Syarikat HENDAKLAH menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak sebagaimana maklumat berikut :

Tarikh : **Taklimat Tender**
16 Mei 2024 / 9.00 pagi
Tempat : Aras 10, Lembaga Pelabuhan Johor

: **Lawatan Tapak Lokasi**
16 Mei 2024, 17 Mei 2024, 20 Mei 2024 dan 21 Mei 2024

Maklumat Lengkap Lawatan Tapak : <https://acesse.one/e0IZV>

Jumlah Kehadiran : **2 orang/syarikat**

Nota Penting : **Mengemukakan dokumen :**

- Sijil Pendaftaran MOF; dan
- Sijil Pendaftaran SSM.

Penama di dalam Sijil Pendaftaran MOF HENDAKLAH hadir pada Taklimat Tender dan yang hadir sahaja layak untuk mendapatkan Dokumen Tender.
Wakil syarikat HENDAKLAH mengemukakan Surat Kebenaran Mewakili Pemilik Syarikat dan HENDAKLAH ditandatangani oleh Pemilik Syarikat.

- Sebarang pertanyaan berkaitan tender ini hendaklah melalui e-mel kepada procurement@lpi.gov.my / fairuz@lpi.gov.my.